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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:192 Förstärkningar av transmissionsnätet i Gävleborg

Svenska kraftnät fattade för drygt ett år sedan beslut om att stärka 
transmissionsnätet i Sverige genom två nya kv-ledningar mellan Sollefteå och 
Mehedeby. Ett beslut som givetvis är bra och en välkommen investering i ett 
kraftnät som under tidigare regering, i mina ögon, åsidosatts.

De nya kraftledningarna kommer att dras genom Gävleborg och passerar på sin 
väg genom länet bland annat Gävle kommun och Hudiksvalls kommun. I 
Hudiksvall kommer en ny kraftledningsstation att byggas, vilket är bra. Dock 
kommer ingen ny station att byggas i Gävle, vilket är oerhört olyckligt. Gävle 
kommun har en hel del elintensiva industrier, och fler är på väg. Till exempel 
byggs i Gävle och vårt närområde ett flertal datahallar. För att säkerställa 
tillgången till energi och möjligheten att fortsatt få etableringar i vårt 
närområde behöver överföringskapaciteten till Gävle kommun stärkas, till 
exempel genom en ny kraftledningsstation.

Jag vill därför fråga energi- och näringsminister Ebba Busch följande:

 

Vad kan ministern och regeringen göra för att de nya kraftledningarna som 
Svenska kraftnät har bestämt ska byggas ska kunna kopplas på mot elnätet i 
Gävle kommun?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-31
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


